
AINEJÄRJESTÖ ASTÉRIX RY PÖYTÄKIRJA 23.11.2010 KAUSI 2010–2011

Ainejärjestö Astérix ry:n kokous

Aika ti 23.11.2010 klo 16.07 – 17.35

Paikka Ravintola Sohwin kabinetti, Vaasankatu 21, Jyväskylä

Läsnä Helene Mulari, Karim Aissa Baccouche, Marika Rauhamäki, Katri Simi, Saara 
Määttänen, Alice Pintard, Miika Hämynen, Annika Kauhanen ja Katja Länsimäki

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja Karim Aissa Baccouche avasi kokouksen klo 16.07.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta
Kokousvirkailijoiksi valittiin Annika Kauhanen ja Helene Mulari.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen ja hyväksyminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin sellaisenaan.

6. Ilmoitusasiat
Saara Määttänen ilmoitti, että ympäristökilpailun lopputuloksesta tulee tietoa Karim 
Aissa Baccouchelle.

Saara Määttänen ilmoitti myös, että La Stradan pikkujouluja vietetään 30.11. 
Lyhdyssä.

Annika Kauhanen kävi 16.11. Liikuntavaliokunnan kokouksessa. Siellä myönnettiin 
22 € avustusta fuksien keilaukseen.

Liikunnan, sopon ja kopon yhteiset pikkujoulut ovat tulossa.

Annika Kauhanen kävi 17.11. yhdistyslain muutosta käsitelleessä kokouksessa. Siellä 
tuli esille seuraavia asioita:

• Jatkossa ei enää tehdä tilintarkastusta, vaan toiminnantarkastus. Tämä koskee 
jo Astérixin nykyistä tilikautta.

• Seuraavan kerran Astérix ry:n sääntöjä muutettaessa tilintarkastaja tulee 
ehdottomasti korvata toiminnantarkastajalla uuden yhdistyslain mukaisesti, 
sillä muuten pitää käyttää todella kalliita auktorisoituja tilintarkastajia.

• Hallituksen pitää vahvistaa uudet jäsenet. Tästä puhutaan lisää seuraavassa 
kokouksessa, sillä tätä ei Astérix ole aiemmin tehnyt.

Karim Aissa Baccouche kävi edustajiston kokouksessa, joka oli kestänyt todella 
pitkään (klo 17–23).
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Saara Määttänen kävi Ympäristövaliokunnan kokouksessa, jossa käsiteltiin seuraavia 
asioita:

• Ympäristöopas uudistetaan.
• Ympäristökilpailu.
• Uusi puheenjohtaja oli haussa. Pestiin valittiin uudelleen Aino Sirén.

Marika Rauhamäki ilmoitti, että samana päivänä (23.11.) olisi Kampus Kinossa 
ranskalainen elokuva. Edellisellä viikolla oli ollut kaksi leffaa, joihin oli myönnetty 
avustuksia:

• Riemuloma Rivieralla (4 kpl avustettavia)
• Katseeseen kätketty (1 kpl avustettavia)

Boui-Boui ehtii toivottavasti pikkujouluihin.

7. Tulevat ja menneet tapahtumat
Beaujolais Nouveau –illanvietto oli torstaina 18.11. Saatiin hyvää palautetta.

• 41 osallistujaa
• Jäätiin 270 € + tilavuokra miinukselle. 
• Ruokaa jäi paljon yli, ihmiset eivät syöneet niin paljon kuin edellisinä vuosina.
• Paikalla oli vähemmän porukkaa, ja vähemmän Astérixin ulkopuolisia kuin 

viime vuonna.
• Karim Aissa Baccouchen mielestä Blomstedt ei sopinut tapahtumaan, koska se 

oli kaikesta huolimatta liian luentosalimainen. Kuitenkin Miika Hämynen oli 
saanut tilasta hyvää palautetta lehtori Jean-Michel Kalmbachilta: oli ollut 
enemmän tilaa liikkua ja hakea ruokaa. Olisi tosin tarvittu enemmän ihmisiä, 
jotta tila olisi tuntunut intiimimmältä.

• Tartifletit olivat hieman sotkuista ruokaa, joten niitä ei suositella jatkossa.
• Haetaan takautuvasti avustusta YK:lta (50 €).
• Espanjalaisen illan ruokamääriä mietitään tämän perusteella.
• Autolla tuli tapahtuman vuoksi ajettua 90 km.

10.10. oli tuutorien ja fuksien keilausilta.

Hymyviikon (vko 45) kampanja kielten laitoksella koettiin ideana kivaksi, mutta sen 
käytännön toimiminen oli kyseenalaista. JYY:n hallituksen sopo-vastaava oli joka 
tapauksessa pitänyt ajatuksesta.

Jäläki-Posolee pidetään lauantaina 27.11. klo 18 eteenpäin Miika Hämysen ja Annika 
Kauhasen luona. Tarkoituksena viettää iltaa ja tuhota Beaujolais-illasta jääneet ruoat 
ja viinit. 

Pikkujoulut ovat ke 1.12. klo 19 Ilokiven yläkerrassa. Keittiötä ei saada käyttöön, 
mutta fuksit ovat varanneet hallituskabinetin, josta löytyy keittolevy. Päätettiin hakea 
avustuksia YK:lta ja laitokselta. Karim Aissa Baccouche lähettää Terho Joutsenelle 
viestiä.

Mietittiin Laskiaisriehaa, joka voitaisiin järjestää yhdessä La Stradan kanssa.

Pohdittiin Snow Day –osallistumista. Se on viikolla 7 Mattilanniemessä.
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Mietittiin myös luisteluretkeä ja talvista metsäretkeä. Molemmat olisi helppo järjestää, 
eikä maksa mitään.

Annika Kauhanen muistutti laulukilpailusta, joka oli järjestetty jo viime vuonna, mutta 
ehdotuksia ei ollut tullut yhtään. Päätettiin yrittää nyt uudelleen. Marika Rauhamäki 
ottaa ehdotukset vastaan, ja Miika Hämynen hoitaa mainostuksen.

8. Kopo-asiat
Laitoskokous on ke 24.11. klo 12 salissa C5. Siitä on nyt tullut viestiä monenkin 
sähköpostilistan kautta. Yleensä paikalla ei ole ollut hirveästi opiskelijoita, mutta nyt 
Miika Hämynen on mainostanut asiaa YK:ssakin. Kokouksessa käsiteltäviä asioita 
ovat:

• Koulutuksemme kehittäminen seuraavien 7 vuoden aikana, eli käytännössä 
suuntautumisvaihtoehdot (ope ja diskurssi & kulttuuri).

• E-tenttien lisääminen.

14.12. on seuraava Kopo-valiokunnan kokous mahdollisesti klo 16.

10.11. oli tiedotustilaisuus yliopiston sopimusneuvotteluista. Siellä käsiteltiin 
seuraavia asioita:

• Tiloja ollaan vähentämässä.
• Rahoituspuoli on hyvässä kunnossa.
• Tietojärjestelmiä kehitetään: mm. Korpin käyttöliittymää ollaan kehittämässä.
• ”Palkintoja ja läksyjä” oltiin jaettu: humanistit eivät saaneet kumpiakaan.

Miika Hämynen kävi 18.12. halloped-koulutuksessa. Aiheita:
• Ohjeistus vilppi- ja plagiointitapauksiin.
• Jos vaihtaa pääainetta tiedekunnan sisällä, menettää tutkinto-oikeuden 

vanhassa pääaineessa.
Koulutusjohtaja Kari Pitkänen oli tullut puhumaan Miika Hämyselle Astérixin 
kuuluisasta kaapista, ja kehottanut ottamaan yhteyttä Esko Korhoseen. Luultavasti 
opiskelijatiloja ei löydy, mutta kannattaa aina kysyä.

Terho Joutsenelta on tullut tietoa uusista romaanisen filologian kursseista: keväällä 
ohjelmassa mm. retoromaniaa.

9. YK:n kuulumiset
YK:n kokous oli 15.11. Siellä käsiteltiin seuraavia asioita:

• YK:n säännöt hyväksyttiin. Paikalla olivat seuraavat ainejärjestöt, jotka ovat 
nyt YK:n jäseniä: Ainejärjestö Astérix ry (ranska, espanja), Magna Carta ry 
(englanti), Sane ry (suomen kieli), Sputnik (venäjä), La Strada (italia), Sturm 
und Drang (saksa), Svenska Klubben ry (ruotsi) ja Taberna Latina (latina)

• Seuraava kokous pidetään 1.12., ja siellä valitaan uusi hallitus kevään 2011 
tynkäkaudelle.

• 24.11. on sitsit, teemana firman pikkujoulut.
• W-lan-addressi. Allekirjoituksia on yli 200, ja Miika Hämynen ottaa sen 

esiin Laitoskokouksessa.
• Päätettiin, että YK ostaa kaikki sen hallussa olevat haalarimerkit.
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• Merkkimyynti oli 15.11. klo 11.30 – 14.30 Lozzin aulassa. Astérixin 
merkkejä meni kaupaksi 3 kpl.

• Varajohtajan tapaaminen on pe 10.12. klo 12. Puheena ainakin nopea 
palaute: ihmiset pitäisi saada antamaan palautetta. Astérixillahan on 
postilaatikko, mutta se ei oikein vedä. Yksi mahdollisuus on Korppi-kyselyt, 
mutta jos niitä taas on liikaa, ihmiset eivät jaksa vastailla.

• Hyvä opettaja –kilpailu. Sanelta on tulossa hyvä ehdotus. Päätettiin, että 
emme ehdota Jean-Michel Kalmbachia, toisin kuin aiemmin harkittiin.

• Kevään tanssiaiset. Niitä on nyt mainostettu listoilla.

10. META (muut esille tulevat asiat)
Annika Kauhanen muistutti viime vuonna tämän vuoden hallitukselle siirretystä 
ranskalaisen lehden tilaamisesta. Ongelmana on kuitenkin mm. lehden sijoituspaikka. 
Todettiin, että harkitaan asiaa uudelleen sitten, kun meillä on oma tila, ”lehtihuone.”

Harkinnassa ollut leffailta siirretään seuraavaan kokoukseen.

Astérix on ollut hyvin esillä Jylkkärissä, ja voitaisiin jatkaa samaa rataa.

Astérix on mainittu myös Linkin tv-kanavaa käsitelleessä blogijutussa: ”Ainejärjestö 
Asterixin innoittamana hain myös Agoralta säilytyskaappia kanavamme 
tukikohdaksi.”

Siesta y Fiestan domino-video löytyy myös Sturm und Drangin seinältä Facebookissa.

Pohdittiin Toro-haalarimerkin hinnan laskemista.

Mietittiin myös Astérix-merkin uudistamista. Asian käsittely siirrettiin seuraavaan 
kokoukseen.

11. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään to 9.12. klo 12 yliopiston kirjaston ryhmätyöhuoneessa.

12. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.35.

Vakuudeksi Jyväskylässä __.__. 2010 

Puheenjohtaja Karim Aissa Baccouche

Sihteeri Katja Länsimäki

Pöytäkirjantarkastajat Annika Kauhanen Helene Mulari

Liitteet Liite 1 Esityslista
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